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z sesj i  Rady Gminy Grunwald odbytej  w dniu 19 października  2010r.  w sali 
posiedzeń Urzędu Gminy w Gierzwałdzie.
            Początek obrad godz.  10 0 0 .
            Zakończenie  obrad godz.  10:55.
Przewodniczył:  mgr  Sławomir  Matuszewski – Przewodniczący Rady Gminy.
Ustawowy skład rady:  15 radnych.
Obecnych:  15 radnych w/g załączonej  l is ty obecności.
( l is ta  obecności w załączeniu – zał.  nr 1).
Ponadto w sesj i  udział  wzięli :
1.  inż.  Henryk Kacprzyk  – Wójt  Gminy Grunwald 
2.Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
3. Sołtysi  i  mieszkańcy Gminy Grunwald
(lista  obecności w załączeniu – zał.  nr 2)

Podjęto uchwały od nr 194 do nr 198.

Ad pkt  1 i  2.  Przewodniczący Rady Gminy – Sławomir  Matuszewski  dokonał 
           otwarcia  XLIV-tej  sesj i  Rady Gminy,  po czym stwierdził  quorum, przy 
           którym może obradować i  podejmować prawomocne uchwały Rada Gminy. 
           Następnie  powitał  radnych i  zaproszonych gości.

           Porządek XLIV-tej  sesj i  Rady Gminy został  przyjęty jednogłośnie w/g 
           następującego wyszczególnienia:

           1.  Otwarcie  – stwierdzenie  prawomocności  obrad.
           2.  Przyjęcie  porządku obrad.
           3.  Przyjęcie  protokółu z poprzedniej  sesj i  Rady Gminy.
           4.  Sprawozdanie  Wójta  z działalności  między sesjami.
               a)  informacja o przetargach ogłaszanych przez gminę.  
           5.  Podjęcie  uchwał przez Radę Gminy:
               -  w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospo- 
                 darowania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym
                 Szczepankowo, Dylewo,  Kitnowo, Korsztyn,  Zapieka,  Frygnowo,  Ma-
                 rcinkowo
               -  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przes-
                 trzennego gminy Grunwald obręb geodezyjny Wróble dla działki  3/30
               -  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przes-
                 trzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Korsztyn
               -  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przes-
                 trzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Stębark 
               -  w sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2010 rok 

  6.  Wolne wnioski  i  zapytania.
           7.  Zamknięcie  obrad.

Ad pkt  3.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował  radnych,  że zapoznał  się z
           treścią  XLIII-go protokółu sesj i .  Protokół był  wyłożony do wglądu przy 
           l iście  obecności.  Znajduje się w biurze rady i  zawsze można zapoznać się 
           z jego treścią.
           Przewodniczący Rady Gminy wnioskował o przyjęcie  protokółu z XLIII
           sesj i  Rady Gminy bez odczytywania.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
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           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – przyjęła  bez odczytywania  protokół  z
           XLIII-ciej  sesj i  Rady Gminy.

Ad pkt  4.  Pan Wójt  – prace inwestycyjne  intensywnie trwają;  budowa wodociągu
           i  kanalizacj i  Mileno – Tymawa – pozostały prace kosmetyczne.  
           Został  wykonany projekt  dodatkowy na kanalizację  do czworaków w Mie-
           lnie.  Jezuici  przekazali  drogę wewnętrzną na własność gminy.
           Trwa budowa „Orlika” w miejscowości  Gierzwałd.  Są prowadzone inten-
           sywne prace.
           O godzinie  17.00 odbędzie się spotkanie w Starych Jabłonkach.  Nastąpi  
           podpisanie umowy na dofinansowanie”Orlika”  przez Marszałka.
           Trwają prace w odnawianiu zasilania  c.o.  w Dylewie.  Kanałów jest  bardzo
           dużo i  prace się przeciągają
           Chcemy podłączyć  świetl icę.  Przyłączymy,  to co kiedyś  było  podłączone.
           Mieszkańcy,  którzy mieszkają przy świetl icy zwrócili  s ię,  żeby ich też
           podłączyć  do centralnego ogrzewania.
           Świetl ica w Zybułtowie już została  zrobiona,  w środku już wykańczają.
           Będzie jedną z większych lub największych  w gminie  z pełnym zapleczem 
           komunalnym.
           Trwa budowa świetl icy w Grunwaldzie,  na tyle  korzystna,  bo budowana 
           jest  przy kotłowni,  będzie można prowadzić zajęcia  cały rok,  bo będzie
           ogrzewana.
           Pozostało wodociągowanie części  koloni  Omin,  za nasypem kolejowym.
           Trzeba to będzie ująć w budżecie  na przyszły rok.
           Sołtys  Zenon Konopiński – co z Lipową Górą?
           Pan Wójt  – pozostała  jeszcze Lipowa Góra,  Pan Witkowski i  trzy gospo-
           darstwa na koloni  w Marcinkowie.
           Prowadzimy remonty bieżące  świetl ic.
           Przewodniczący Rady Gminy – a ciepłociąg  w Gierzwałdzie?
           Pan Wójt  – to jest  kawałek,  to  myślę,  że miesiąc i  zrobią.
           W czwartek odbieramy lekki  samochód strażacki  dla  OSP w Dylewie.
           Jeżeli  chodzi  o przetargi,  to został  wywieszony wykaz nieruchomości  do
           sprzedaży:  dwie działki  niezabudowane w miejscowości  Zybułtowo obok
           oczyszczalni,  działka niezabudowana w centrum Stębarku,  działka nieza-
           budowana w Glądach, lokal  użytkowy nr 2 w budynku nr 24 w Rychno-
           wskiej  Woli  (sklep).  
 
Ad pkt  5.  Przewodniczący Rady Gminy poinformował  radnych o potrzebie podję-
           cia  uchwał na dzisiejszej  sesj i  Rady Gminy.
           Projekty uchwał były tematem dyskusj i  na posiedzeniach Komisj i .
           
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie przystą-
           pienia  do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-
           nego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Szczepankowo, Dylewo,  
           Kitnowo, Korsztyn,  Zapieka,  Frygnowo,  Marcinkowo.
           Pan Wójt  – f irma Wind Energy Sp. z o.o.  w Warszawie zmieniła  nazwę.
           W Marcinkowie już stoi  miernik  wietrzności.  W terenie  rozmowy są już 
           prowadzone.  Całość kosztów oni pokrywają.  My pilnujemy od strony ur-
           banistycznej .
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           Jeden z tych,  który był  przeciwny,  też by chciał ,  żeby na jego terenie  była
           możliwość postawienia  elektrowni wiatrowych.  
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr XLIV/194/10 w
           sprawie przystąpienia  do sporządzenia  miejscowego planu zagospodaro-
           wania przestrzennego gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Szczepan-
           kowo, Dylewo,  Kitnowo, Korsztyn,  Zapieka,  Frygnowo,  Marcinkowo.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 3).
                                                       
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Grun-
           wald obręb geodezyjny Wróble dla  działki  nr 3/30.
           Pan Wójt  – uchwała jest  konsekwencją przystąpienia do opracowania
           miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  Chodzi o teren po
           prawej  stronie od rowu aż do kamienia  prawie.  Teren ma być  przeznaczo-
           ny pod park technologiczny.
           Cztery lata  trwała sprawa wyłączenia gruntów z użytkowania wieczyste-
           go.  Wstrzymało  to  wszelkie  ruchy.  Teraz grunty wyłącza  marszałek,  a  nie 
           minister.  
           Dobrze,  żeby taki  park powstał,  bo będą miejsca pracy dla  mieszkańców.
           Radni uwag nie  zgłosil i .  
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-  
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr XLIV/195/10 w
           sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
           gminy Grunwald obręb geodezyjny Wróble dla działki  nr 3/30.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 4).

           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
           lenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Grun-
           wald w obrębie geodezyjnym Korsztyn.
           Pan Wójt  – powstanie kopalnia  żwiru na powierzchni  11 ha.
           Radni uwag nie  zgłosil i .
           Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
           ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr XLIV/196/10 w
           sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
           gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Korsztyn.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 5).

            Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie uchwa-
            lenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Grun-
            wald w obrębie geodezyjnym Stębark.
            Pan Wójt  – chodzi  o trójkąt,  który prawą stroną przylega  do restauracj i .
            Jest  to około 7 ha.  Przejęliśmy to od Agencji  10 lat  temu.  Po podziale
            będzie  około 20 działek  uzbrojonych pod działalność usługowo mieszka-
            lną.
            Radni uwag nie  zgłosil i .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
            ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr XLIV/197/10 w
            sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego



                                                   -  4 -

           gminy Grunwald w obrębie geodezyjnym Stębark.
           (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 6).

            Przewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt uchwały w sprawie zmian
            budżetu Gminy Grunwald na 2010r.
            Pani Skarbnik – dochody zwiększamy o 24.198 złotych i  o taką kwotę 
            zwiększamy wydatki.  23.913  zł  otrzymaliśmy na wybory i  285 zł  na do-
            f inansowanie kosztów awansu zawodowego nauczyciel i .
            Radni uwag nie  zgłosil i .
            Rada Gminy w głosowaniu jawnym – 15 głosami za,  przeciwnych  nie by-
            ło,  wstrzymujących się  nie było  – podjęła  uchwałę Nr XLIV/198/10 w
            sprawie zmian budżetu Gminy Grunwald na 2010 rok.
            (Uchwała w załączeniu – zał.  nr 7).
  
Ad pkt  6.  Pan Wójt  – odbyło  się spotkanie podsumowujące zaangażowanie  gmin 
           w wykorzystaniu  środków unijnych.  W tamtym roku mieliśmy 2 miejsce
           a w tym 4 miejsce.  Na 116 gmin w naszym województwie jesteśmy w czo-
           łówce wykorzystania  środków unijnych.   
           Odbyły  się rozprawy odnośnie wodociągów. Sąd uchyli ł  wszystkie  decy-
           zje.  Sąd wskazał,  że  nie powinno być  mieszania gospodarki z  polityką.
           Mamy obowiązek zaopatrywać ludzi  w wodę.
           Radny Wojciech Kała – Pan powiedział ,  że gmina musi  zabezpieczyć
           mieszkańcom wodę, to  dlaczego zostałem pominięty.
           Pan Wójt  – odmówił  Pan.
           Pan Karłowski  z Tymawy też odmówił  wejścia  na posesję,  a teraz  chce,
           żeby go podłączyć.
           Proszę wystąpić na piśmie o podłączenie do sieci  gminnej .
           Radny Wojciech Kała – znów będę czekał  kilka lat ,  żeby zostało ujęte w
           budżecie.  Na czyj  koszt te  40 metrów zostanie  podłączone?
           Pan Wójt  – podobny jest  temat  w Marcinkowie.  Najpierw miel iśmy zgodę
           byłego właściciela,  później  kupiła  to  Warszawianka,  która nie  wyraziła  
           zgody,  a teraz chce,  żeby ją podłączyć.  Powiedziałem,  że możemy to zro-
           bić,  ale  na jej  koszt.
           Radny Wojciech Kała – odnośnie tych  domków koło czworaków, gdzie 
           mieszka  Pan Lewiński i  Iwański,  też  mają wspólne szambo i  nie  zostali
           ujęci.
           Pan Wójt  – ale  i  Pan Lewiński i  Iwański  wiedzieli ,  że  prace są prowadzo-
           ne,  to nie  zwrócili  s ię o podłączenie.
           Sołtys  Ryszard Gorzki – ja w sprawie drogi,  przydałoby się żeby żużlu
           przywieźć.
           Pan Wójt  – żużlu nie wolno nawozić,  przywieziemy żwiru.
           Sołtys  Marian Abramowicz – odnośnie koszy do selekcj i  śmieci,  czy w 
           Tymawie  nie  można postawić?
           Radny Wojciech Kała – w Tymawie  już są kosze.
           Pan Wójt  – Związek Gmin działa  prężnie.  Ludzie korzystają  z koszy do 
           selekcj i  śmieci.  Zostało już złożone zamówienie  na dodatkowe kosze i  bę-
           dą rozstawiane tam,  gdzie będzie taka potrzeba.  
           Sołtys  Marian Abramowicz – kiedyś,  i leś  lat  temu wszyscy mieli  tabliczki
           z numerami  budynków, jak to wszystko doprowadzić,  żeby były numery
           na budynkach.



                                                       -  5 -

           Pan Wójt  – obowiązkiem właściciela  jest  oznakowanie budynku.
           Sołtys  – odnośnie wodociągów, dlaczego do Tymawy był  ciągnięty wodo-
           ciąg przez Mielno?
           Pan Wójt  – tam jest  potrzebny inny przekrój  rur.
          
Ad pkt  7.  Wobec zrealizowania  porządku obrad,  Przewodniczący Rady Gminy
           zamknął  XLIV-tą sesję Rady Gminy.

            Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Gminy

            Bronisława Warmińska                       mgr  Sławomir  Matuszewski 


